
Protokoll fört vid IFK LinköPings

Orienteringssällskaps halvårsmöte är 2022

Datu mz 20lLL 2022

Mötet genomfördes med 20 deltagande medlemmar.

§f Mötets öpPnande
Malin Marmelid öppnade halvårsmötet och hälsade de närvarande välkomna.

§Z Mötets utlYsande
Kallelse har skett genom e-post den L2 oktober samt på hemsidan samma

dag. Förklarade sig mötet i behörig ordning utlyst.

§S Dagordning
Den föreslagna dagordningen fastställdes.

§+ Val av ordförande för mötet

Till ordförande för mötet valdes Malin Marmelid.

§S Val av sekreterare för mötet

Till sekreterare att föra dagens protokoll valdes Bo Jernberg.

§S Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes

Björn Carlson och Lars Lundblad.

§Z Val av rösträknare
Till rösträknare valdes Björn Carlson och Lars Lundblad.

§A Ekonomisk raPPort
Utfallet per den 31- september är ett underskott på 61tkr. Resultatet

påverkas av att vi inte kunde genomföra den planerade vårtävlingen.

Ungdomskommitt6n har inte förbrukat hela sin budget vilket också påverkar

resultatet.

§9 Fastställande av avgifter för 2023

Beslutades om medlemsavgifter enligt följande:

Medlemsavgift
o Ungdom t. o. m. L6 år: 150: -

. Övriga: 300: -

o Famili (vuxna och barn upp till 20 år bosatta på samma adress): 600: -
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Tävlingsavgifter

o Vuxen (fr. o. m. 2L är\: För de första 10 tävlingarna betalas L40 kronor per

tävling, därefter betalar medlemmen 70 kronor per tävling.

o Juniorer (77-20 år): För de första 3 tävlingarna betalas 140 kronor per

tävling, därutöver ingen avgift för medlemmen'
o För barn och ungdomar (t.o.m. 15 år) betalar IFK tävlingsavgifterna.

Tävlingsavgift utgår ej för stafetter samordnade av OK Roxen.

o För tävlingar där medlemmen anmält men ej startat, betalar medlemmen

an mä lningsavgiften.
Vid efteranmälan med förhöjd avgift betalas merkostnad av medlemmen.

o För tävlingar utom Sverige betalar medlem själv anmälningsavgift.

o Avgiftsbelagda tjänster såsom fältlunch som kan bokas i Eventor (utöver

anmälningsavgift) betalas av medlemmen.
o O-Ringen betalas av medlemmen själv.

§fO Val av kommitt6er för 2023

Klubbens kommitt6er har följande sammansättning 2023:

Arrangemangs- och kartkommitt6
Omval av Bo Jernberg (sammankallande), Mattias Frisberg, Roland Als6n,

Träninsskommitt6
Omval av Nils Nedfors (sammankallande). Nyval av Tilde Eveborn och Björn

Bingerud.

Motionskommitt6
Omval av Roland Als6n (sammankallande), KjellWallering, Björn Carlson,

Malte Eveborn.

Rekrvterings- och U ngdomskom m itt6
Omval av Johan Frodin (sammankallande), Henrik Marmelid, Jenny Sandh,

Charlotte Nedfors, Jennie Axin. Nyval av Stefan Nideborn.

Hemsidesgrupp
Nyval av Ola Svärm (sammankallande) och Bo Jernberg.

Profilgrupp
Omval av Christer Sandh (sammankallande), Magnus Wretman, Björn

Carlson.

Klubblokalerupp
Omval av Barbro Frelin (sammankallande), Per-Ove Ekman, lnger Ekman.
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Aktivitetssru pp

Omval av Barbro Frelin (sammankallande), Svante Malm.

§11 Behandling av ärenden som styrelsen hänskjutit till halvårsmötet

lnga ärenden förelåg.

§t2 lnformation från styrelsen
Tävlingsledaren Erik Helander informerade om Lång-DM söndagen den 3

september 2023. Arenan är vid gården Bäck som ligger norr om Ulrika längs

vägen mot Haraldsbo. Han räknar med samma tävlingsorganisation som

skulle ha används vid den inställda vårtävlingen.

Roland Als6n informerade om kommande kartproiekt.
En nyritning av Vidingsjökartan och andra stadsnära kartor planeras

tillsammans med LOK. Arbetet är tänkt att utföras av proffsritare. Kommunen

har beviljat 386 tkr för detta ändamå1. SOFT anger att kostnaden per

kvadratkilometer ligger på mellan 20 tkr och 30 tkr beroende på terrängen.

Ett möte om detta kommer att äga rum framöver. Några medlemmar tyckte

att det är onödigt att nyrita en karta som mest används för träningar.

Kartbidragetför 2022 är 34 800 kr.

Hellgrenshagen har utökats med tanke på Hittaut.

Stureforskartan har utökats något'

En sprintkarta håller på att tas fram över Linghem'

Svante Malm informerade om upprustning av och framtiden för

östgötaleden.
Svante ansvarar för skötseln av IFK:s del av Östgötaleden som omfattar delen

mellan Mörken och gränsen mot Kinda kommun och delen mot Viggeby.

Svante sitter med i Natur- och friluftsrådet i Region Östergötland.

Ny skyltning planeras och bättre informationstavlor'

Svante arbetar för att ersättningen till de föreningar som deltar i skötseln ska

öka.
Framöver behöver vi engagera fler yngre klubbmedlemmar i arbetet.

§13 övriga frågor.
Tre jubilarer uppvaktades med blommor och presentkort i sportbutik.

De som uppvaktades var Anders lsaksson, Magnus Wretman och Kerstin

Boberg.
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Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade halvårsmötet avslutat'

Vid protokollet
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Bo Jernberg
M ötessekreterare

Justeras

Justeras

Malin Marmelid
Mötesordförande

Justeras
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{rrncarlson
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